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Ερώτηση στη Βουλή, με θέμα «Ο ΟΣΕ ήταν στον…
πάγο πολύ πριν φτάσει ο χιονιάς», με αφορμή το
πρόσφατο αλαλούμ

2017/01/17 20:11 στην κατηγορία ΣΙΔΗΡΟΔΡΟΜΟΣ

Ερώτηση & Α.Κ.Ε. για τα προβλήματα που προκάλεσαν στο σιδηροδρομικό δίκτυο και
στα τρένα τα πρόσφατα καιρικά φαινόμενα κατέθεσε ο πρόεδρος του
Χριστιανοδημοκρατικού Κόμματος και Βουλευτής Αχαΐας Νίκος Νικολόπουλος.

Η ερώτηση, με θέμα «Ο ΟΣΕ ήταν στον… πάγο πολύ πριν φτάσει ο χιονιάς», στο
επισυναπτόμενο αρχείο: EROTHSHOSE

https://www.metafores.demois.gr/wp-content/uploads/2017/01/EROTHSHOSE.docx

